
No volem signar un xec en blanc

A Salt se'ns est� oferint un pla de desenvolupament sense concretar, sense res escrit, en realitat sembla que no

hi hagi un veritable pla, i encara menys de desenvolupament. Nom�s ens diuen molta feina, i construcci�. I ja

veurem, per� doneu-nos per endavant el vostre vot. No. Nosaltres no volem par ticipar del mateix discurs que va

por tar a l'especulaci� de la bombolla immobili�ria. Nosaltres no volem caure en el discurs de feina, feina i feina,

encara que sigui de poca qualitat, dolenta, escassa i amb repercussions per a la societat de Salt.

En primer lloc, Ikea no �s un bon exemple d'empresa multinacional per a la ciutat: un model basat en l'evasi�

f iscal, els drets laborals en permanent q�esti� i les conseq��ncies per al gaireb� desaparegut comer� mobiliari i

el petit comer� de Salt i les comarques gironines. La creaci� de nous llocs de treball, el punt for t per dir que s� a

una proposta com la de l'empresa Ikea, al mateix temps n'�s el punt feble. No hi ha cap garantia que els llocs de

treball siguin per als habitants de Salt i, podent signar contractes de cooperaci�, l'empresa no tindr� cap

obligaci� de contractar saltencs o saltenques. Sabem que cap ajuntament, per si mateix, t� la soluci� per a

l'atur, igual que cap empresa tampoc no la t� per si sola. �s per tant una q�esti� de prud�ncia no fer publicitat ni

promoure uns fets que no s�n segurs. I no �s l�cit generar ilálusions amb aquests arguments.

En segon lloc, una zona sanit�ria no dep�n del mateix municipi. Si l'hospital Josep Trueta, actualment en

condicions prec�ries, se situa en un lloc o en un altre, no ser� �nicament decisi� de la ciutat de Salt, sin� de tots

els municipis de l'entorn que hauran de decidir si volen mantenir o allunyar la dist�ncia al nou hospital. De nou �s

una q�esti� de prud�ncia no generar ilálusi� amb quelcom que no �s segur, i que no dep�n de nosaltres.

Volem parlar de desenvolupament, no per la necessitat d'una determinada empresa, sin� prenent com a base

una proposta que vagi m�s enll� d'una iniciativa a demanda. I ara per ara no hem vist cap proposta urban�stica

concreta dels defensors del s�. Des del nostre grup pol�tic, creiem que cal tendir a operacions de cirurgia urbana

al municipi de Salt: esponjar barris, millorar la mobilitat sostenible en cotxe i a peu, mantenir un cintur� verd entre

la ciutat i l'autopista 'AP-7, i acumular el petit comer� en zones tradicionals, en s�n alguns exemples.

La nostra previsi� respecte al sector sud ha d'anar mes enll�. Atenent a les necessitats d'avui dia, i diferenciant

all� urgent del que �s impor tant. Tamb� calen accions com ara les inversions en el mobiliari urb�, pressionar les

entitats banc�ries per cedir solars buits, inver tir en activitats i no sempre en infraestructures, cedir els pisos

buits per evitar ocupacions conf lictives o generar llocs de treball amb cl�usules socials al municipi, en serien uns

altres exemples.

�s per aix� que hem recomanat votar no a la consulta del 24 de setembre a Salt, essent conscients que podem

demostrar que hi ha alternatives per al sector sud molt m�s coherents, m�s sostenibles, que poden dinamitzar

millor la ciutat, que equilibren les necessitats dels seus i les seves habitants i que cohesionen la ciutadania molt

m�s que la proposta de consulta. Estem proposant moltes maneres de millorar el que tenim. Penso que les

persones que estan gestant una nova rep�blica haurien de demostrar que han apr�s d'all� que ha passat i no

adoptar una posici� en la mateixa l�nia del que han fet els altres. Perqu� potser als d'aqu� i als d'all� nom�s els

impor ti la pela i no la gent.
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